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Förslag till dagordning 

1.  Mötet öppnas 

2.  Upprop och fastställande av röstlängd för mötet 

3.  Val av ordförande och sekreterare för mötet 

4.  Val av två justeringsmän som jämte mötets ordförande skall justera     

 mötesprotokollet samt fungera som rösträknare 

5.  Fråga om mötet är behörigt utlyst 

6.  Fastställande av dagordning 

7.  Framläggande av styrelsens verksamhets- och kassaberättelse 

8.  Framläggande av revisionsberättelse 

9.  Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna verksamhetsåret 

10. Behandling av styrelseförslag 

11. Behandling av motioner 

12 a Val av ordförande, mandatperiod två år. 

  b Val av tre styrelseledamöter, mandatperiod två år 

  c Val av två suppleanter, mandatperiod ett år 

13. Val av två revisorer varav en utses som sammankallande 

14. Val av valberedning bestående av minst två ledamöter varav en utses som                                                                                                                  

   sammankallande                   

15. Behandling av budget för kommande verksamhetsår 

16. Fastställande av medlemsavgifter för år 2023 och sista betalningsdag för dessa 

17. Mötet avslutas 
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Verksamhetsberättelse 2021 

Styrelseledamöter 
Ordförande  SM5CTM Carl Gunnar Holm 

Vice ordförande  SMØFDO  Lars-Erik Jacobsson 

Sekreterare  SMØBYO Gunnar Lövsund 

Kassör  SMØNUE  Karl-Erik Färdigh 

Ledamot SMØYDQ Gun Ahtola  

Ledamot SMØFNV  Nils Willart 

Ledamot SAØBSJ  Joakim Svanfeldt 

Suppleant SAØCCA Anders Ljunggren 

Suppleant SAØCPU Anton Burström 

Revisorer 
 SMØEYT  Börje Carlsson (sammankallande) 

 SM5AOG Lennart Pålryd 

Valberedning 
 SMØDSF Ingemar Johansson (sammankallande) 
 SMØLYC Mikael Björkgren   
Funktionärer 

Kontakt kommunen SM5CTM Carl Gunnar Holm 

 

Materialförvaltare SMØFDO Lars-Erik Jacobsson 

Stödgrupp SMØFNV Nils Willart 

SMØNUE Karl-Erik Färdigh 

SMØDCD Bengt Knutsson 

 

QSL och Tester SMØDSF Ingemar Johansson 

 

Ungdom SMØFNV Nils Willart 

 

Repeater analog + DMR SAØBFC Christer Jonson 

SMØFNV Nils Willart 

 

Dataansvarig, AMPRnet SMØIFP Jan-Olof Nilsson 

SAØCCA Anders Ljunggren 

SMØTCZ Håkan Sengoltz 

 

Webmaster SAØBFC Christer Jonson 

 

Kursadministratör SMØFDO Lars-Erik Jacobsson 

 

Fyrtest+museiskepp SMØWJH Preben Sörensen 

 

Program SMØYDQ Gun Ahtola 

 

SödRa nyhetsblad SMØFDO Lars-Erik Jacobsson 

 

Bulletin och lokaltrafiknät SMØWJH Preben Sörensen 

 

Prylmarknad SMØFDO Lars-Erik Jacobsson 

 

Stuggrupp yttre SMØBYO Gunnar Lövsund 

SAØBSV Willie Blom 

SMØNUE Karl-Erik Färdigh 

Stuggrupp inre SMØDCD Bengt Knutsson,  

SMØYDQ Gun Ahtola 
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Klubbstuga/lokaler 
Klubben hyr sedan 2010 en föreningsstuga av Skärgårdsstiftelsen. Stugan ligger i en både vacker och 

radiotyst miljö och används både för klubbträffar, kurser och för att köra radio. Under året som gått 

har vi kört ett antal tester med gott resultat både med telefoni och med telegrafi. Stugan och 

klubbstationen har under året utnyttjats mindre än vanligt för sammankomster (covid-19!).  

Köket, hallen och toaletten i stugan har renoverats under 2019 och 2020 och försetts med ny spis och 

diskbänk. 

Vi har möjligheter till att bygga och experimentera med elektronik då det finns en hel del verktyg och 

mätutrustning. 

Vi har flera bra antenner runt klubbstugan, både för höga och låga frekvenser. Och fler ska det bli. 

Vi har ved för ännu en säsong och kan därmed spara el, särskilt vintertid.  

Föreningen hyr lokaler i Kvarnbäcksskolan i Jordbro för möten främst under vintersäsongen. Av 

ekonomiska skäl försöker vi använda klubbstugan så mycket det går eftersom vi får betala för de 

gånger vi använder skolan. 
 

Medlemmar 

Antalet medlemmar var 220 den 31/12. 

Vi har under de senaste åren noterat ett relativt stabilt medlemsantal. Arbetsgrupper har bildats för att 

rekrytera nya medlemmar och locka fler till våra certifikatkurser. 

 

Medlemsblad 

SödRa-bladet har som tidigare år utkommit med två nummer under året, ett i januari och ett i oktober. 

Tidningen distribueras till samtliga medlemmar, delas ut till intresserade och skickas ut till ett antal 

radioklubbar landet. Den finns även tillgänglig på SSA:s besöksstation SKØTM på Tekniska Museet 

samt på biblioteket i kulturhuset, Haninge.  

 

Planerade aktiviteter för respektive termin presenteras i SödRa-bladet och innehållet i övrigt beskriver 

väl klubbens verksamhet i ord och bild. 

Hemsidan 

Det har nu gått några år sedan den senaste större ombyggnaden och tekniskt har allt fungerat som det 

var tänkt med bara ett fåtal driftstörningar. Antalet besökare per månad har minskat lite de senaste 

åren men vid det här laget har vi haft mer än 562.000 besökare på hemsidan sedan 2010! 

 

På startsidan, längst ner till höger finns också en liten kartbild där du kan se små röda prickar där våra 

besökare befunnit sig. Det är inte oväntat många från Europa men också i USA, Asien och Sydamerika 

finns det prickar, kul! 

 

Vi kan också notera att det är flera andra webbplatser som länkar till vår hemsida vilket är trevligt och 

det visar att man tycker vår webbplats är värd ett besök och det är bra. 

                                                                             

Fortfarande är antalet bidrag till hemsidan ganska lågt så om du har något som du tror kan vara av 

intresse för läsarna så är alla bidrag mycket välkomna. Skicka det till mig så så kan vi hjälpas åt med 

skrivandet om du tycker det är svårt. Utan bidrag blir det inte så mycket nyheter på sidan. 

 

Intresset för den DX-bulletin från amerikanska ARRL som kommer varje vecka ökar vartefter liksom för 

sektionen med aktuella vågutbredningsprognoser, även den kommer varje vecka.  Med information 

från de två kan du kanske hitta intressanta och avlägsna DX. Båda sektionerna hittar du under 

menyvalet ”Senaste”. 

 

Har du tips, tankar och förslag till artiklar så är du alltid välkommen att maila till webmaster@sk0qo.se 

 

Tack för att du besöker hemsidan och kom gärna med förslag på förbättringar! 

          /Christer BFC, webmaster 

mailto:webmaster@sk0qo.se
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SödRas repeatrar 
De tre repeatrarna som vi driftsatte 2020 har sedan dess fungerat bra utan några driftstörningar. 

 

DMR-repeatern, som vi installerade senast, har fungerat bra men utnyttjas fortfarande förhållandevis 

lite. 

 

Vi har förberett inkoppling av en ny repeaterlogik sedan flera år tillbaka men har avvaktat en stabil 

internetförbindelse till repeatrarna som kan ge oss flera nya möjligheter. Nu närmar sig driftsättningen 

av AMPRnet där och då får vi helt nya möjligheter. 

När det är klart kan vi byta ut den nuvarande kontrollern till en nyare som vi har förberett och den kan 

ge oss möjlighet att koppla in repeatern till Echolink och även det svenska SVX-link, som är ett system 

med många likheter med DMR men med fördelen att radiostationerna är analoga så du kan använda 

din vanliga FM-station men ändå få en hel del fördelar dom du annars bara får i digitala system. 

I samband med att vi byter kontrollern kan vi också koppla ihop de analoga repeatrarna som en 

crossbands-repeater som vi hade det tidigare. 

 

Tyvärr är utnyttjandet av alla klubbens repeatrar ganska lågt, DMR-basen har ofta bara runt 5-6 QSO 

per dygn och på FM-repeatrarna både på VHF och UHF är det inte mycket trafik trots att de har bra 

trafikområde. Incheckningarna till lokalnätet på söndagkvällarna har också minskat successivt. 

 

Alla digitala repeatrar går visserligen upp i sändning ganska ofta eftersom de är kopplade till olika 

talgrupper så att när det är trafik där startar sändaren och återutsänder trafiken som sker någon 

annanstans. Men det är sällan det är någon lokal trafik in i mottagaren. 

 

Under året har det gjorts olika försök att aktivera FM-reportrarna, nu senast med en frågesport i 

samband med SSA-bulletin och lokaltrafiknät på söndags-kvällar där vinnaren kan vinna en miljon! I 

slutet på året avstannade denna aktivitet då intresset var ganska lågt. 

 

Glöm inte ställa in subton 77 Hz när du ska använda våra FM-repeatrar och modulera inte för brett för 

då klipper gärna repeatern. Har du det problemet, prova med att hålla micken lite längre från munnen.  

Kom ihåg att 2m repeatern är smalbandig (12,5 kHz) så ställ din transceiver i NB (narrow band) läget 

för annars låter den sämre och du riskerar att starta andra närliggande repeatrar på grannkanalerna 

som då stör din mottagning. 

 

Du kan läsa mer om repeatrarna, hur de är kopplade, driftstatus och vilka frekvenser du ska ställa in, 

på hemsidan www.sk0qo.se . 

Christer BFC, repeatergruppen  

 

Facebook 

På Facebook finns en öppen grupp med namnet SödRa. Det är ytterligare en kanal för information och 

en hel del info kommer den vägen.  

 

Utmärkt förening 

Haninge kommun har ett program där föreningar i kommunen har möjlighet att utbilda sina 

föreningsfunktionärer i allt från administration och marknadsföring till hjärt-lungräddning och 

sjukvård.När klubbens funktionärer genomgått utbildningen med godkänt resultat tilldelas föreningen 

ett diplom och är en Utmärkt Förening.  

 

SödRa genomförde programmet under 2010 -2011 och fick godkännandet i januari 2011. Föreningen 

har en mycket positiv och bra kontakt med kommunen som bl.a. resulterat i att vi fått bidrag till 

förbättringar på klubbstugan liksom aktivitetsbidrag i form av kortare studieresor.  

 

 

  

http://www.sk0qo.se/
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Veckobulletin 

Varje söndag, utom under sommaruppehållet och under jul- och nyårshelgerna, sänder vi SSA-bulletin  

och lokaltrafiknät. SSA-bulletinen innehåller nyheter från SSA och i vårt lokaltrafiknät presenterar vi 

vad som händer i föreningen. Det är ett bra sätt att få reda på föreningens kommande program och ett 

bra komplement till hemsidan och SödRa-bladet. 

Operatörer har under året varit Lasse SM0FDO, Preben SM0WJH, Kalle SM0NUE, Jan-Olof SM0IFP och 

Alf SM0NHL. Vi ser gärna att fler är med och sänder. Vill du vara med och bidra så hör av dig till 

bulleansvarig SM0WJH eller använd adressen sk0qo@sk0qo.se så tar vi kontakt med dig. Vi sänder 

varje söndagskväll kl. 20.30 över klubbrepeatern på R3x, frekvens 145,6875 MHz. Aktivering av 

repeatern sker med subton 77,0 Hz. 

Lyssna du också och checka in, d v s sänd ett kort anrop med din anropssignal, så får vi reda på hur 

många som lyssnar! 

 

Medlemskap 
Föreningen Södertörns Radioamatörer är medlem i Haninge Föreningsråd, Föreningen Sveriges 

Sändaramatörer, AMPRNet samt hembygdsföreningen Gålö Gärsar, en intresseförening för boende och 

andra på Gålö. 

 

Styrelsen 
Under år 2021 har styrelsen haft 11 protokollförda sammanträden plus flera icke protokollförda 

arbetsmöten. Strategigruppen för utveckling av klubbens verksamhet har träffats flera gånger för 

planering, men på grund av Coronarestriktioner har mycket inte kunnat genomföras. 

 

Inför planerad distanskurs för amatörcertifikat har en grupp arbetat för att ta fram förslag till 

rekryteringsåtgärder, prissättning m.m. En lärargrupp har arbetat med att utforma själva kursen. 

Många frivilliga arbetstimmar har under året lagts på föreningen, både vid klubbstugan och med olika 

administrativa uppgifter vilket vi i styrelsen är mycket tacksamma för. Det är också en stor del av 

förklaringen till att klubben kunnat fortsätta hålla den höga nivån på verksamheten även under det 

gångna året. 

 

Ekonomi 
Klubbens ekonomi är fortsatt god. Medlemsavgifterna och försäljning av överflödig eller sponsrad 

utrustning är de huvudsakliga intäktskällorna. Normalt svarar vår prylmarknad för en god del av 

inkomsterna, men även i år har den pga. coronarestriktioner tvingats ställas in. 

Satsningar har gjorts för att ansluta klubben till AMPRnet, dvs. amatörernas eget Internet. Likaså har 

en ny antennmast (Versatower) satts upp vid klubbstugan, dock saknas antenner f.n. 

För att ge fler medlemmar möjlighet att ta del av klubbmöten, föredrag m.m. har ny AV-utrustning 

införskaffats. Med denna utrustning kan digitala möten genomföras. 

Många medlemmar och icke medlemmar, och även amatörer utanför klubben, har sponsrat klubben 

ekonomiskt med både pengar, utrustning, resor och egen tid. Detta har varit till mycket stor hjälp i 

verksamheten och i många fall direkt avgörande för att vi ska kunna genomföra olika aktiviteter. 

Tillsammans blir det betydande icke redovisningsbara summor som kommit föreningen tillgodo och 

som helt klart fört föreningen framåt. 

 

Avslutningsvis vill vi också med största tacksamhet nämna alla bidrag. 

 

Onsdagsmöten 

Onsdagskvällar, under vår- och höstterminen har vi klubbstugan på Gålö öppen för att man kan besöka 

oss, köra radio, prata eller bara ta en kopp kaffe. Onsdagsmötena ger klubbmedlemmarna möjlighet 

att träffas personligen och inte bara via radion, självklart under personligt ansvar. Under vårterminen 

har vi haft möten/föredrag via plattformen Jitsi eller också frånföreläsarens egna QTH. 
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Under höstterminen fortsatte Coronasmittan. Vi ville erbjuda våra medlemmar intressanta föreläsningar 

och träffar - men tyvärr. Vårterminen var en ganska händelsefattig – våra planer gick om intet pga ett 

ynka litet virus. 

Onsdagskvällar under vårterminen 21 har vi haft möten via plattformen Jitsi eller föredragshållarens 

egna QTH. Fördelen med detta ha varit att föreläsningen kommit flera till dels - antingen i realtid eller i 

efterhand. Länk till föreläsningen har legat på hemsidan. Nackdelen är att vi inte kunnat träffas - som 

man brukar säga ”öga för öga tand för tand”. 

 

Mötena med program har omfattat: 

Onsdagskvällar vårterminen 2021 

Möten med program har omfattat: 

17 februari : Föredrag om Tjernobyl. Christian /SM0CRT: Plattform Jitsi 

10 mars GoBox portabel utrustning, Christian SM0CRT: Plattform Jitsi 

7 april: Våra repeatrar. Nisse/SM0FNV 

14 mars: Årsmöte. Distans via plattformen Jitsi 

Onsdagskvällar under höstterminen 2021 

Möten med program har omfattat: 

20 oktober: Contest. Ingemar SM0DSF 

27 oktober: Grimeton långvågssändare SAQ. Tonny/SA0CLO 

10 november: Stående vågor - vad är det? Nisse/SM0FNV: Plattform Jitsi. 

17 november: SSAs arkiv. Eric/SM6JSM: Plattform Jitsi. 

24 november: Radionavigerings historia. Karl-Arne/SM0AOM: Plattform Jitsi. 

 

Andra aktiviteter 
● Under 2021 kördes 11780 kontakter från SK0QO. Det är fler än under något tidigare år! De flesta av 

dessa QSO:n har körts i tester. Skillnaden mot tidigare beror på att betydligt fler kontakter körts med 

digitala moder (mest RTTY, FT8 och PSK). Vår utrustning har även i år i stort fungerat utmärkt. 

 

● Vi har detta år deltagit i många tester från klubbstugan på Gålö trots pandemin. Vi har genomgående 

försökt planera noggrant för att minimera risken för smitta i samband med testerna.  

 I februari startade vi i ARRL-testen på CW men en deltagares sjukdom (som misstänktes vara 

corona) medförde att vi redan första morgonen avbröt vårt deltagande.  

 I mitten av mars var vi med i Russian DX Contest och körde också detta år drygt 1000 QSO.  

Samma helg deltog SK0QO (Op SM0LYC) i BARTG-RTTY och nådde 368 QSO före och efter den 

ryska testen. 

 Vi deltog i slutet på mars i CQ WPX på SSB och uppnådde då 603 QSO. I CQ WPX CW nådde vi 

1104 QSO – klart färre än föregående år – men bara 2 operatörer, delvis upptagna av annat, 

innebar att det blev begränsad tid för testtrafik.  

 På hösten deltog vi i SAC-testerna på både CW och SSB. CW-testen gav 1027 QSO. Det var inte 

så många som föregående år men med de operatörer som framgångsrikt körde från egna 

stationer blev klubbens totala bidrag bra. I SSB-delen nådde vi 497 QSO, ungefär som året 

innan. I CQ-WW-RTTY kördes 510 QSO.  

 Under CQ-WW-SSB körde vi 1027 QSO och det var ungefär som året innan. I årets sista stora 

test, CQ- WW-CW, nådde vi 2132 QSO.  

 I jultesten uppstod den speciella situationen att 3 vinnare hamnade på exakt samma resultat, 

en av dessa var 8S0DX (SM0DSG). 

 SK0QO har under året flitigt deltagit i testerna på VHF/UHF. Vi har, utöver de ovan nämnda, 

deltagit i ytterligare ett antal tester på digitala trafiksätt. Operatör på VHF/UHF och på digitala 

trafiksätt har i allmänhet varit SM0LYC. Dessutom har ett antal ”små-tester” körts från SK0QO. 

 

● Många medlemmar har deltagit i tester hemifrån och tillsammans har detta inneburit att SK0QO kom 

på 11:e plats i SSA HF-cup. Totalt 107 testloggar med tillsammans 20390 poäng är noterade för 

klubben. 



8 

Kurser 

De certkurser som vi tidigare haft under mer än tio år tillbaka var vi tvungna att pausa när pandemin 

slog till. Vi tog då upp en idé som kommit upp några år tidigare, nämligen att göra en distanskurs av 

det för att kunna fortsätta att ha kurser trots olika restriktioner som kunde komma att införas.  

Planen var först att använda JitSi eller något liknande verktyg men när vi annonserade om kursen fick 

vi in många intresseanmälningar från hela landet, från norr till söder, och vi insåg då att behovet var 

större än vi vågat hoppas.  

 

Med så många deltagare som det verkade bli, är det mycket svårt att ha planerade kurstillfällen när 

alla ska vara tillgängliga samtidigt och uppkopplade tillsammans med en lärare. Vi bestämde därför att 

istället att göra en webbaserad självstudiekurs på internet men att det måste vara lätt att få hjälp om 

man kör fast eftersom man studerar ensam. Då kan alla läsa i egen takt och utifrån de förutsättningar 

var och en har vilket borde kunna ge bättre möjligheter att delta och nå resultat. 

 

Vi insåg snabbt att vi var tvungna att göra om allt material som vi använt tidigare och att anpassa det 

för självstudier. All text och nästan alla bilder fick därför förändras för att bli självförklarande. Det är ju 

helt annorlunda förutsättningar när man står framför en grupp och kan prata om bilderna och förklara 

vartefter och direkt kan svara på frågor som uppstår. 

 

Efter knappt fyra månaders tufft arbete med sena kvällar hade vi något som gick att provköra och vi 

bjöd in några "testpiloter" för att få feedback. Vi fick några förslag på förbättringar och förtydliganden 

men alla var mycket positiva så vi körde igång med de övriga som väntat länge på att få komma igång. 

 

Två av testpiloterna har redan tagit sig igenom hela kursen och de övriga har kommit lite olika långt. 

Två av deltagarna kör dessutom kursen på andra språk än svenska vilket är en spännande utmaning! 

 

Nu har vi drygt ett femtiotal elever som går kursen och det kommer in nya anmälningar vartefter så nu 

hoppas vi att det på sikt kan ge ett bra tillskott till antalet nya amatörer.  

 

Kursgruppen  

Christer SA0BFC, Lars SA0BJL, Nisse SM0FNV och Ernesto SA0EFO.  

Kursadministratör Lasse SM0FDO. 

 

Tack till er som jobbat med detta! 

Vi samarbetar med ABF Södertörn. 

 

 

  

Tonny SA0CLO hade ett intressant föredrag om Grimeton SAQ 
den 27/10. Han visade också sin berömda ”ölburksantenn” med 
vilken han kunde ta emot SAQ på 17 kHz! 
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Förslag till medlemsavgift 2023 

Styrelsen föreslår att: 

medlemsavgiften för år 2023 skall vara: 

250 kr för fullbetalande medlem. 

125 kr för familjemedlem. 

75 kr för ungdomsmedlem. 

Ungdomsmedlem är man t o m det år man fyller 25 år. 

Halv medlemsavgift för innevarande år vid betalning under perioden 1 juli – 30 oktober. 

Nya medlemmar efter den 1/11 betalar hel årsavgift och den gäller då resten av året och för hela 

nästkommande år.  

Sista inbetalningsdag föreslås till den 28/2 2023. 

Valberedningens förslag inför SödRa:s årsmöte 2022 
Ordförande:  SM0ASB Stefan Fägerhall  Nyval (2 år) 

Styrelseledamot: SM0BYO Gunnar Lövsund  Omval (2 år) 

Styrelseledamot:  SA0BSJ Joakim Svanfeldt  Omval (2 år) 

Styrelseledamot:  SM0IKR Göran Björk   Nyval (2 år) 

Styrelsesuppleant: SM0YDQ Gun Ahtola   Omval (men ny post) (1 år) 

Styrelsesuppleant: SM0TWH Mecki Granberg  Nyval (1 år) 

Revisor:   SM0EYT/Börje Carlsson.  Omval på 1 år. 

Revisor:   SM5AOG/Lennart Pålryd.  Omval på 1 år. 

  

Valberedningen består av:   

Ingemar Johansson/SM0DSF (sammankallande), Mikael Björkgren/SM0LYC           . 

 

Valberedningen har förutom möten, kontinuerligt samarbetat via telefon och mailkorrespondens. 

Vi har genom att lyssna på medlemmarna och genom annonsering i SödRa:s nyhetsblad samt 

föreningens hemsida, efterlyst förslag på kandidater. Vi har följt styrelsens arbete, intervjuat 

styrelsemedlemmar och tagit del av styrelsens protokoll. 

Valberedningens förslag är enhälligt.               För valberedningen, Ingemar Johansson/SM0DSF 

 

Verksamhetsplan 

 Vår plan för 2022 är präglad av pandemin. Men, trots detta planerar vi att 

genomföra en del aktiviteter, häribland klubbträffar på onsdagar i klubbstugan. 

Vissa av dessa träffar med föredrag eller workshops. Vi ser fram mot att träffas 

fysiskt för att fika och prata radio. 

 I skrivande stund är programmet inte klart. Håll koll på vår hemsida och FB. 

 Det pågår ett samarbete med andra klubbar inom SM0 för att nå ut till en större 

publik med t ex gemensam Field Day. Arbetet fortsätter med klubbledarträffar 

under året. 

 En Field Day på Gålö, i slutet på sommaren, öppen för hela distriktets 

radioamatörer. Vi ser framför oss en dag med olika teman utplacerade i olika 

stationer. Vi hoppas kunna göra något spännande och givande för deltagarna. 

Nisse/FNV har skänkt ett stort och kraftigt eventtält, vilket innebär att aktiviteter 

är möjliga även vid en och annan regnskur. 

 Något vi ser fram mot är Öppet Hus - dagar under andra halvåret, och en 

kombinerad jubileums- och Field Day aktivitet. Den jubileumsaktivitet vi tänkt oss 

2020 ställdes in av känt skäl. Nu hoppas vi kunna fira klubbens, vid det tillfället 

40 åriga verksamhet, två år för sent. Det får i stället bli ett 42 års jubileum. 

 Certifikatkursen. Det var ju så att vi var tvungna att pausa vår kursverksamhet 

när pandemin slog till. Men, nu är vi i gång igen. Vi har gjort om certifikatkursen 

till att bli en ren distanskurs och det har varit ett omfattande arbete. I januari 

startade ett första gäng med testpiloter en första provkörning för att polera bort 
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de sista kantigheterna och få en kurs som är lätt att förstå och ta till sig. 

 En aktivitet för tidigare medlemmar. Vi har fått några återvändare till klubben, tid 

har inte funnits för hobbyn under några år. Jobb, resor och familj ska alltid 

komma i första hand. Vi tror att det finns fler varför vi riktar oss till tidigare 

medlemmar med en inbjudan. 

 Prylmarknad i Haninge. I slutet på oktober hoppas vi äntligen kunna slå upp 

portarna för vår prylmarknad, en mötesplats för alla, som kan och vill sälja, köpa 

eller bara träffas för utbyte av tankar och idéer som rör vår hobby. 

”PrylmarknadsGeneralen”, Lasse/FDO, med en arbetsvillig stab, planerar att 

äntligen få genomföra detta arrangemang! Bara att få träffas, snacka och 

samtidigt äta någon av Torbjörns och Guns smörgåsar, speciellt de berömda 

räkmackorna blir en höjdare. 

 Ständigt pågår något arbete i klubbstugan – ute och inne. En ny mast, Versatower 2, 

för UHF/VHF-antenner är i slutfasen. Fundament, den höj- och sänkbara masten 

med staglinor och kablage är klart. Nu återstår att montera själva antennerna. En 

eleverande rotor ska också monteras på masten. Nya band, frekvenser och nya 

möjligheter! 

 Även under 2022 ska vi sälja av sådant vi själva inte avser använda. Du kan hitta 

fynd på Tradera via vår Hemsida. 

 Färdigställande/omdragning av kablage/koaxer i stugan och ev. flytta antennväxel 

utomhus. 

 Inkoppling rotorbox till VHF/UHF-shacket. 

 Under våren ska AMPRnet färdigställas med länk mellan Brandbergen – Gålö och 

integreras med repeateranläggningen. 

 QO-nätet, vår kortvågsring, körs kl. 1000 och rattas varje söndagsmorgon av 

Ulf/DWK på 3633 kHz. 
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Södertörns Radioamatörer (SödRa) Föreningspolicy 

2009-03-30, senast reviderad 2015-02-09 

Verksamhetsidé 
Södertörns Radioamatörer (SödRa) är en radioklubb öppen för alla radiointresserade, även utanför det 

naturliga upptagningsområdet Storstockholm och Södertörn. 

SödRa vill nå alla nationaliteter, ålders- och yrkeskategorier för gemensam samvaro, grund och 

vidareutbildning inom radio och teknik. 

SödRa vill främja utnyttjandet av våra amatörradiofrekvenser, för radiokontakter såväl nationellt som 

internationellt. 

SödRa vill speciellt nå barn och ungdomar för att lägga grunden till en livslång hobby med många olika 

nischer och utvecklingsmöjligheter, oavsett kön. 

SödRa vill underlätta för äldre medlemmar att utnyttja sin hobby genom uppmuntran och praktiska 

insatser. 

SödRa vill i samklang med Föreningen Sveriges Sändareamatörer verka för hobbyns utveckling i vårt 

moderna samhälle. 

SödRa kan vara en sambandsresurs då samhället har behov för sådana insatser lokalt eller regionalt, 

speciellt i krislägen. 

Mål och Inriktning/Vision 
Södertörns Radioamatörer (SödRa) vill fortsätta att utveckla sin mötesverksamhet, där intressanta 

föredrag och demonstrationer samt social samvaro med radiokörande är huvudkomponenter. 

Vi arbetar för att vår klubbstuga skall vara en naturlig samlingsplats för våra medlemmar.  

SödRa vill i klubbstugan ge medlemmarna möjlighet att använda bra radioutrustning och antenner till 

olika slag av amatörradiotrafik.  

SödRa vill erbjuda kurser för blivande radioamatörer, likväl som möjligheter till vidareutbildning och 

fördjupning inom amatörradio och radioteknik. 

Vår ambition är att nå ut till ungdomar och till kvinnor och även hos dessa grupper väcka intresse och 

engagemang för vår verksamhet.  

Vi vill främja såväl historisk som ny teknik. 

SödRa vill få fler engagerade i en utvecklande hobby. 

Värdegrund 
Redan i amatörradions barndom skrevs regler för hur en radioamatör ”uppför sig” både i etermediet 

och personligen som god vän och som föredöme för andra. Dessa regler kan sammanfattas i några få 

ord som Hänsyn, Tolerans, Ärlighet, Samarbetsvilja och Ödmjukhet. 

Amatörradion är en internationell hobby och som radioamatör finns inga gränser för kön, etnisk 

bakgrund, religion, samhällsställning eller nationalitet. Vi alla är en enda stor familj på ca 3 millioner 

människor. Vi använder alltid ett vårdat språk och religion eller politik diskuteras aldrig ”över radion”. 

Vi tolererar ingen form av mobbning och vi verkar för att aktivt motverka detta. 

Skulle mobbning uppstå är det styrelsens ansvar att ingripa. 

Vi verkar för säker miljö, trafiksäkerhet och trygghet vid färd till och från våra aktiviteter. 

Jämställdhet 
Som redan noterats i vår ”Värdegrund” görs inom amatörradiorörelsen världen runt ingen skillnad 

avseende kön. Alla behandlas lika. Regler och krav är alltid lika för kvinnor och män, oavsett om det 

gäller radiotävlingar eller prov för erhållande av amatörradiocertifikat. 

Det är SödRa:s ambition att få fler kvinnor som intresserade medlemmar. 
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Droger 
Policyn är att droger inte är förenligt med klubbens aktiviteter. 

Vid aktiviteter i klubbens regi skall alkoholhaltiga drycker ej serveras. 

Det är en självklarhet att ledare/instruktörer/lärare skall föregå med gott exempel och att alla 

medlemmar gör sitt bästa för att policyn skall upprätthållas. 

Föreningspolicyn antagen vid SödRa:s styrelsemöte 2009-02-12. 
Reviderad 2009-03-30 i anslutning till styrelsens möte hos föreningskonsult Calle Strand på Haninge kommun. 

Kompletterad vid Styrelsemöte 2010-01-23. 
Reviderad 2010-12-16 i anslutning till styrelsens möte hos föreningskonsult Calle Strand på Haninge kommun.           

Reviderad vid styrelsemöte 2015-02-09. 

 

 

Versatower nr 2 i full höjd. Återstår montering av antenner för 
2 m och 70 cm och eleveringsrotor. 


